



منح الطلبة للعام الدراسي 2024/2023

في ضوء حرص الجامعة على منح خصومات سنوياً للطلبة المقبولين الجدد، فقد قرر مجلس العمداء منح خصم على الرسوم الدراسية للطلبة الأردنيين المقبولين الجدد في عام 2023 فقط خريجي الثانوية العامة الأردنية والمدارس الدولية في الأردن (ويستثنى من ذلك الطلبة القدامى المحولين من تخصص إلى تخصص آخر، والطلبة المنتقلين من جامعة أخرى) وعلى النحو التالي:

1. في نهاية العام الدراسي 2024/2023 يمنح الطلبة حملة الأرقام الجامعية التي تبدأ بـ 2023 المسجلين في الدراسة المنتظمة في أحد البرامج الدراسية لمرحلة البكالوريوس وأنها بنجاح ثلاثة وثلاثين ساعة معتمدة على الأقل بعلامة (لا تحسب المواد ناجح) خصماً بنسبة 40% على الرسوم الدراسية لـ 33 ساعة معتمدة.
2. في نهاية العام الدراسي 2025/2024 يمنح الطلبة حملة الأرقام الجامعية التي تبدأ بـ 2023 المسجلين في الدراسة المنتظمة في أحد البرامج الدراسية لمرحلة البكالوريوس وأنها بنجاح ست وستون ساعة معتمدة على الأقل بعلامة (لا تحسب المواد ناجح) خصماً بنسبة 40% على الرسوم الدراسية لـ 33 ساعة معتمدة.
3. في نهاية العام الدراسي 2026/2025 يمنح الطلبة حملة الأرقام الجامعية التي تبدأ بـ 2023 المسجلين في الدراسة المنتظمة في أحد البرامج الدراسية لمرحلة البكالوريوس وأنها بنجاح تسع وتسعون ساعة معتمدة على الأقل بعلامة (لا تحسب المواد ناجح) خصماً بنسبة 40% على الرسوم الدراسية لـ 33 ساعة معتمدة.
4. في نهاية العام الدراسي 2027/2026 يمنح الطلبة حملة الأرقام الجامعية التي تبدأ بـ 2023 المسجلين في الدراسة المنتظمة في أحد البرامج الدراسية لمرحلة البكالوريوس في كلية الملك عبد الله الثاني للهندسة فقط وأنها بنجاح مائة واثنان وثلاثون ساعة معتمدة على الأقل بعلامة (لا تحسب المواد ناجح) خصماً بنسبة 40% على الرسوم الدراسية لـ 33 ساعة معتمدة.

شروط الحصول على الخصم:

1. أن يكون المعدل في الثانوية العامة 93% فأعلى.
2. أن يكون المعدل التراكمي 84% فأعلى.
3. أن لا يكون الطالب مبتعثاً أو حاصلًا على منحة تغطي كامل رسومه الجامعية من أي جهة كانت.
4. يلغى الخصم في حال حصل الطالب على عقوبة تأديبية.
5. يتم منح الخصم لأفضل الطلبة من حيث المعدل التراكمي والمحققين للشروط أعلاه وحسب الجدول التالي:

الكلية	التخصص	عدد الطلبة للخصم
كلية الملك الحسين لعلوم الحوسبة	علم الحاسوب	3
	علم الرسم الحاسوبي	2
	هندسة البرمجيات	3
	علم البيانات والذكاء الاصطناعي	4
	الأمن السيبراني	4
كلية الملك عبد الله الثاني للهندسة	الهندسة الإلكترونية	1
	هندسة الحاسوب	3
	هندسة الاتصالات/ إنترنت الأشياء	2
	هندسة القدرة والطاقة الكهربائية	2
	هندسة أمن الشبكات والمعلومات	4
كلية الملك طلال لتكنولوجيا الأعمال	تكنولوجيا معلومات الأعمال	4
	إدارة الأعمال	3
	المحاسبة	3
	التسويق الإلكتروني والتواصل الاجتماعي	4
المجموع الكلي		42 طالب



Student Scholarships for the Academic Year 2023/2024

As part of the university's commitment to providing annual discounts to newly admitted students, the Deans' Council has decided to grant a discount on tuition fees for newly admitted Jordanian students in 2023 only for graduates of the Jordanian General Secondary Education Certificate Examination or International Schools in Jordan (with the exception of old students transferring from one major to another, and students transferring from another university) as follows:

- 1- **At the end of the academic year 2023/2024**, students with university numbers starting with 2023 who are enrolled in regular study programs for the undergraduate level and have successfully completed at least thirty-three credit hours (pass grades excluded), will be granted a 40% discount on tuition fees for 33 credit hours.
- 2- **At the end of the academic year 2024/2025**, students with university numbers starting with «2023,» enrolled in regular study programs for the undergraduate level and have successfully completed at least 66 accredited credit hours (pass grades excluded), will be granted a 40% discount on the tuition fees for the 33 accredited credit hours.
- 3- **At the end of the academic year 2025/2026**, students with university numbers starting with «2023,» enrolled in regular study programs for the undergraduate level and have successfully completed at least ninety-nine accredited credit hours (pass grades excluded), will be granted a 40% discount on the tuition fees for the 33 accredited credit hours.
- 4- **At the end of the academic year 2026/2027**, students with university numbers starting with «2023,» enrolled in regular study programs for the undergraduate level, specifically at King Abdullah II School of Engineering, and have successfully completed at least one hundred and thirty-two accredited credit hours (pass grades excluded), will be granted a 40% discount on the tuition fees for the 33 accredited credit hours.

Conditions for obtaining discount:

- 1- The student's GPA high school should be 93% or higher.
- 2- The cumulative GPA should be 84% or higher.
- 3- The student should not be on scholarship or have obtained a scholarship that covers all of his university fees from any other party.
- 4- The discount shall be canceled if the student receives a disciplinary penalty.
- 5- The discount is granted to the top-performing students in terms of cumulative GPA and those who fulfill the above conditions, according to the following table:

School	Specialization	Number of students who can obtain discount
King Hussein School of Computing Sciences	Computer Science	3
	Computer Graphics and Animation	2
	Software Engineering	3
	Cybersecurity	4
	Data Science and Artificial Intelligence	4
King Abdallah II School of Engineering	Electronics Engineering	1
	Computer Engineering	3
	Communications Engineering- IoT	2
	Electrical Power and Energy Engineering	2
	Networks and Information Security Engineering	4
King Talal School of Business Technology	Business Information Technology	4
	Business Administration	3
	Accounting	3
	E-Marketing and Social Media	4
Total		42